
 

 

 

V roce 2016 oslaví 

 

                         Milan Pumr 
 
Sekretář ČABR - Oblast Východní Čechy  

                                                               

výročí 80. narozenin 
 

 

 

Za Českou basketbalovou federaci – Oblast Východní 

Čechy mu  blahopřál předseda Ing Oldřich Bartošek  

a mistopředseda Mgr. Miroslav Volejník 
 

 



 



 



 



V červenci 2015 oslavil 

                         Ing.Oldřich Bartošek 

 
předseda ČBF Oblast Východní Čechy výročí 60.narozenin. 

 

Za Českou basketbalovou federaci – Oblast Východní Čechy 

mu  blahopřál mistopředseda Mgr. Miroslav Volejník 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



V květnu 2014 oslavil  Pavel Welsch 
 

z BVK Holice výroči 60.narozenin. 

 

Za Českou basketbalovou federaci – Oblast Východní Čech 

mu při Final four mužů blahopřál 

předseda oblasti Ing. Oldřich Bartošek 

 

 

 



 
 

 

 

 



V listopadu 2013 oslavil pan Josef Kučera 

 

ze Sokola Vysoké Mýto výročí 70. narozenin . 

 
Za Českou basketbalovou federaci - Oblast Východní Čechy 

 

mu blahopřál předseda oblasti Ing. Oldřich Bartošek. 

 

 

 

 

 
 



 
 

 



 
 

 



Poděkování a vzpomínka od pana Kučery. 

 
 

Je na místě pánové abych poděkoval panu ing.Bartoškovi za to že absolvoval 

cestu do Vysokého Mýta kde mi předal dárek od svazu/velmi pěkná knížka/k 

mým sedmdesátinám.Zároveň chci pozdravit při této příležitosti pány Pavla 

HLAVÁČKA,Aleše STOJANA,Milana PUMRA,Jiřího JIRSU a Kamila 

BRABENCE,o Kamilovi se zmíním později. 

Chci jen v krátkosti připomenout,že basket v Mýtě se rozpadl v roce 

1959/mužský/,obnovil jsem zde činnost v roce 1964 počínaje mládeží.Od té 

doby funguje nepřetržitě.I já se ještě"do toho tak nějak pletu".Postupem času 

jsem pořádal srazy bývalých hráčů a hráček,první v roce 1971,pak 1972,v roce 

1992 už to bylo 95 let basketu v Mýtě,1997 pak sto let,to se zde hrál mimo jiné 

zápas veteránů Slávia VŠ Praha-Zbrojovka Brno se všemi bývalými 

reprezentanty/byli zde i kupř.Klimešovi žijící v Německu ale 

Růžička,Baroch,Mifka,Ptáček,Kantůrek a mnozí další/,za Brno 

Pospíšil,Brabenec,Nečas a pod./,pak se tyto srazy konaly každých 5 

let,naposledy 2012/115 let/.Navíc jsem po 20 let pořádal turnaje 

veteránů/Lomnice,Sadská,Ostrava,Olomouc,Boskovice,Svitavy,Skuteč a 

reprezentace veteránů-za kterou právě hrál zmíněný Kamil Brabenec ale i jíní 

zvuční borci/na srazu 2012 zde právě sehráli reprezentanti exibici 

  s našimi veterány,opět zde byl Kamil,Pospíšil ale i Jelínek/nejlepší střelec 

ligy/a mnozí další borci.Myslím si že za těch"pár"let jsem něco málo pro basket 

v malém Vysokém Mýtě udělal a lidi které jsem k tomuto sportu dotáhl zde 

fungují dodnes/bratři Ropkové,Jirka Blažej,Pepa Škop a pod./,dnes ten basketbal 

nemá"zelenou"ale naopak se potýkáme se vším co jsem dříve neznal/málo 

peněz,malá podpora sponzorů-dříve Karosa to byla paráda,slabá mládež a 

podobně/.Při pohledu na VČL mužů a její úroveň je člověku docela 

smutno,hraje to jen 9 celků ale jakých!!!!!!!!Jinak já vlastně poprvé k 

basketu"čuchnul"v roce 1954 na zdejším asfaltovém hřišti kde se konalo 

mistrovstvé organizace DSO Spartak a za Spartu zde hráli kupř.Baumruk,Ezr,za 

Brno Mrázek,Merkl,za Pardubice Sojka,za HK Hubka,byly zde i Košice,na další 

jména si nevzpomenu,píši to"na vostro". 

Takže se pánové mějte pěkně a děkuji ještě jednou za uznání,jo a zapoměl jsem 

na"Prochyho"tedy Procházku z Pardubic pochopitelně,no občas to všechno 

nevyjde ideálně,toho prosím 

pozdravovat!                                                                     Kučera Josef = 

 


